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1 Opening door voorzitter 

Iedereen van harte welkom en in het bijzonder: 

 Wethouder Siebenga  

 Marc Jense (wijkmanager) 

 Hendrik Kromkamp (wijkbeheerder) 

 Leden van het PB Mildam en andere PB’s  

 Leden van politieke en sociaal betrokken partijen 

 En nog meer in het bijzonder nieuwe leden; 

 

Voorzitter heet iedereen welkom op deze jaarvergadering van Plaatselijk Belang Katlijk. 

Er is vanavond een interessant programma. Geprobeerd wordt het allemaal vlot en 

zorgvuldig te doorlopen zodat we op tijd kunnen beginnen met het programma na de 

pauze. Daarom in deze barre zomerse omstandigheden een zeer warm welkom aan: 

 

 Jan Oostenbrug voormalig ijsmeester van de vereniging De Friesche Elfsteden. 

 

2 Notulen van de ALV van 27 januari 2015  

Opgesteld door de secretaris Attje de Vries en gepubliceerd op www.katlijk.nl 

waarvoor dank. 

 

Tekstuele opmerkingen zijn, naam onjuist vermeld en kidsdisco in 2014 was in Mildam.  

 

Het verslag wordt vastgesteld.  

 

3 Financieel jaarverslag (ter inzage op de tafels) 

Henny Bakker geeft een toelichting op het door haar gemaakte financiële verslag.  

Omdat de kosten voor de dorpskrant De Raaptepper aan de hoge kant zijn, wordt 

voorgesteld om deze, voor wie belangstelling heeft, digitaal te verstrekken. Dit is geen 

goede optie in verband met de advertentiekosten die weer voor inkomsten zorgen. 

Samen met de commissie van De Raaptepper gaat PB overleggen wat we hieraan kunnen 

doen.    

 

Contributieverhoging 

In aansluiting op de financiën wordt voorgesteld om de jaarlijkse contributie van € 9,- te 

verhogen naar € 10,-. De aanwezigen worden gevraagd om hun hand op te steken wie 

het hiermee eens is. Nagenoeg alle aanwezigen gaan hiermee akkoord. Besloten wordt 

dat de contributie met ingang van 2016 € 10,- bedraagt.  

 

4 Verslag van de Kascommissie 

Deze is verricht door Harry Koenen en Gryt Visser. Omdat Marian Dijkstra ziek was heeft 

Gryt de kascontrole mee uitgevoerd.  

 

Het woord is aan Harry Koenen. Hij geeft zijn complimenten aan Henny, de boekhouding 

is prima voor elkaar. 

De kascommissie verleent de penningmeester décharge.  

 

5 Verkiezing nieuw kascommissielid 

Harry Koenen is aftredend. Namens het bestuur worden Harry en Gryt bedankt voor hun 

inzet. 

 

Als kascommissieleden voor 2016 worden Gryt Visser en Henk Waslander benoemd. 

http://www.katlijk.nl/


 

 

6 Verslag van het bestuur over jaar 2015 PB KATLIJK  

 

Stand van zaken 

Onze vereniging heeft nu 210 leden.  

Het afgelopen jaar hebben we een paar leden verloren door verhuizing of anderszins. 

Ook hebben we nieuwe leden mogen verwelkomen. 

 

Activiteiten uitgevoerd of ondersteund door het PB 

- Dodenherdenking 4 mei 2015, Gezamenlijk met PBMildam. Lutz Jaccobi als spreker 

die terugkeek en vooruitzag. Een zeer mooi en passend muzikaal intermezzo door 

Welmoed Claus en Luca Huijgen. Het was een zeer fijne bijeenkomst; 

- Lopers voor rollers 27 mei 2015 voor de 13e keer gehouden, wederom een geslaagde 

dag 

- Dorpsfeest Katlijk/Mildam, slechts een financiële bijdrage geleverd; 

- Kinderdisco samen met Mildam in Katlijk, in D’ Herbergh met een toffe DJ, DJ Appie, 

die de kinderen goed bespeelde en zelfs een rondje weg gaf; 

- Dorpsavond met de schrijver en verhalenverteller Johan Veenstra en een optreden 

van Hester en Femke Tadema. Helaas een niet zo’n hoge opkomst. Hier toch maar de 

oproep om volgend jaar met meer te komen;   

- Gebruikelijke december activiteiten zoals: 

 

Fakkeloptocht Een zeer goede opkomst met veel kinderen (oa van de 

Tjongerschool) uit Katlijk en Mildam ondanks het zeer slechte 

weer. Velen dachten dat er geen opkomst zou zijn maar het 

tegendeel was waar. Ditmaal werd de chocomelk gedronken in de 

Thomastsjerke. Dat maakte het geheel echt bijzonder en gezellig. 

Klokkenluiden De traditie van het klokkenluiden is afgelopen jaar weer 

voortgezet. Dat heeft niet alleen iedereen kunnen horen maar ook 

kunnen lezen … in heel Nederland. In de Trouw stond een mooie 

artikel over het klokluiden in Katlijk. Een artikel geschreven om 

een interview met Hendrik de Vries heen. Erg leuk. 

Omdat de traditie belangrijk is en het PB daar in het verleden ook 

een rol in heeft gespeeld wil het PB overigens voor het komende 

jaar in overleg met de klokkenluiders om te kijken of er in 

december weer cursussen gegeven kunnen worden. Dit om de 

traditie te behouden en over te dragen op o.a. de jeugd  

Wintermarkt Een wat druilerige zondag na de Kerst maar ontzettend gezellig, 

warm en erg goed bezocht. De sfeer was die van een landgoed 

fair. Alle, bijna alle, standhouders waren zeer tevreden en willen 

graag volgend jaar terugkomen.  

Dank aan Rik Visser de marktmeester en zijn team, en Hester en 

Femke Tadema voor hun muziekoptreden in de Thomastsjerke. 

 

Voor komende december zal in ieder geval goed gezocht moeten 

worden naar een juiste dag omdat er geen weekenddagen zitten 

tussen kerst en oud en nieuw.  

 

Algemeen 

- Regulier overleg met de gemeente; 

- Gezamenlijke vergadering met het bestuur van PB Mildam over de voortgang binnen 

de commissies en eventuele gezamenlijke evenementen e.d.; 

- Overleg met PB Oude-Nieuwehorne en PB Mildam o.a. over de dorpsvisies;  

 

 

 

Bijzonder 



- PB heeft € 500,- gekregen van COOP – Brouwer Nieuwehorne. Zij hadden een prijs 

gewonnen voor de beste COOP (in ieder geval de meest vriendelijke COOP) van 

Nederland. Daarvoor kregen zij € 2.500,-. Dit bedrag is verdeeld over vijf PB’ s 

waaronder dus PB Katlijk. Het geld is gebruikt voor de aanschaf van een 

tafeltennistafel die is uitgeleend aan de school. Hij blijft eigendom van PBKatlijk. Dit 

om de school interessant te houden voor nieuwe kinderen om zo de school zo lang 

mogelijk open te houden en wat belangrijk is voor ons dorp. 

- Het PB heeft samen met PB Mildam een folder gemaakt die gebruikt kan worden als 

ondersteuning bij verkoop van de woning voor hen die zo onfortuinlijk zijn dat ze 

onze mooie omgeven moeten verlaten. Folders zijn vanavond aanwezig en digitaal 

vermeld op de website www.katlijk.nl. Dank aan Berend Krekt die de folder praktisch 

gratis heeft gedrukt. Folders zijn verkrijgbaar bij bestuursleden PB. 

- Overleg met Vermillion waarover hierna meer; 

- Subsidie aangevraagd waarover hierna meer. 

 

Van de commissies 

Lopers voor rollers, Doarpshelp Ketlik Mildaam en de Raaptepper. 

Navraag heeft geen bijzondere mededelingen opgeleverd. Enkel wat wijzigingen in de 

samenstelling. Hierbij nog een herhaalde oproep om de Raapteppercommissie te 

versterken. 

 

Dank aan de commissieleden! 

 

De voorzitter bedankt in het bijzonder Kees Torenbeek die bij vele evenementen in het 

dorp foto’s maakt en ook de website www.katlijk.nl up to date houdt. Kees ontvangt een 

bloemetje en een kruikje Katlijk’er kruidenbitter. 

    

7 Bestuursverkiezing 

Er zijn nu twee bestuursleden aftredend en niet herkiesbaar te weten: 

 

Afredend en niet herkiesbaar: 

Wilko Jan Aardema, voorzitter, 

Henny Bakker, penningmeester 

 

Afscheid van Henny en Wilko Jan  

Beide bestuursleden worden uitgebreid bedankt voor hun inzet voor PBKatlijk! 

Zij ontvangen een presentje. 

 

Wethouder Siebenga bedankt namens de gemeente Heerenveen beide bestuursleden 

voor hun inzet en betrokkenheid voor het dorp. Als blijk van waardering ontvangen ze 

beiden een cadeaubon van het Posthuistheater in Heerenveen. 

 

Benoeming nieuwe bestuursleden 

Er hebben zich geen kandidaten gemeld bij het bestuur.  

Graag stelt het bestuur voor om Hennie Kunst en Rinse Feddema te benoemen als 

bestuursleden.  

 

Er zijn geen bezwaren ingediend, hierbij worden dan ook Hennie Kunst en Rinse Feddema  

benoemd als bestuursleden.  

 

Hennie en Rinse worden voorgesteld en van harte welkom geheten in het bestuur. 

 

8 Mededelingen van onze wijkwethouder 

Het woord is aan wethouder Siebren Siebenga.  

Binnenkort ontvangt het PB een notitie van gemeente Heerenveen over zonneweides 

(zonnepanelen). Ook onze gemeente wil zich richten op groene energie en minder op 

fossiele energie. Windenergie is niet direct in beeld binnen gemeente Heerenveen. 

 

http://www.katlijk.nl/
http://www.katlijk.nl/


Gasboring door Vermilion. In 2010 is er toestemming verleend aan Vermilion voor een 

proefboring. Vermilion is nu voornemens om in Nieuwehorne een tweede proefboring te 

verrichten, maar dan in een ander gebied vanaf dezelfde locatie. Deze nieuwe 

proefboring is richting Katlijk. De wethouder benadrukt dat de positie van de gemeente 

beperkt is op het gebied van gasboring. Omdat de gasboring dieper dan 10 meter is, is 

het een zaak van het ministerie van Economische Zaken – Mijnbouwwet. 

De wethouder geeft toe dat door Vermilion niet optimaal gecommuniceerd is.  

Mocht na de exploratie blijken dat er geëxploiteerd wordt, dan is het in het kader van 

Ruimtelijke Ordening wel zaak van de gemeente.   

 

9 Ketlik klear foar 2016 

In het kader van vernieuwing van de Dorpsvisie 2008 – 2017 hebben we als PB de 

huidige dorpsvisie beoordeeld. In de tijd dat deze is opgesteld, is er veel tijd aan 

besteed, zijn er mooie doelen gesteld. Echter gelet op de huidige tijd zijn deze nagenoeg 

niet meer haalbaar. PB heeft nu gesteld de doelen zo realistisch en haalbaar mogelijk te 

laten zijn. Zo is er een afspraak gemaakt met Hendrik Kromkamp bij het speelveld. De 

tafeltennistafel, picknickbank zijn hoognodig aan een opknapbeurt toe.  

De jeugd van Katlijk is nu vaak te vinden op het kunstgrasveld in De Knipe. We willen 

hun graag betrekken bij het upgraden van het speelveld. Zo zijn ook de bloembakken in 

het dorp aan een opknapbeurt/vervanging toe. Het toeval wil dat PB in die tijd een mail 

ontving van de Gemeente met de mogelijkheid om een subsidieaanvraag bij het 

Mienskipsfûns in te dienen. Vervolgens hebben we het plan ‘Ketlik klear foar 2016’ 

gemaakt en dit is ingeleverd met de nodige onderleggers.  

De wethouder wordt gevraagd even niet mee te luisteren, maar de subsidieaanvraag 

t.w.v. € 7.500,- is ons toegekend en inmiddels ook op de bankrekening van PBKatlijk 

bijgeschreven. 

Echter, er moet wel aan bepaalde voorwaarden worden voldaan. O.a., een euro voor een 

euro, zelfwerkzaamheid, sponsoring, realisering in 2016. Inmiddels hebben we diverse 

offertes opgevraagd. Harm Wierda roept de inwoners op om te helpen bij de realisering 

hiervan. Uiteraard worden ook de buurtbewoners hierover geïnformeerd/bij betrokken. 

 

10 Gasboring Vermillion 

Wilko Jan geeft een toelichting op de voornemens van Vermilion Oil & Gas Netherlands in 

Nieuwehorne. Zoals wethouder Siebenga al vertelde over de proefboring in 2010 in 

Nieuwehorne, heeft Vermilion in oktober 2015 een exploratievergunning gekregen voor 

het verrichten van onderzoek op de locatie in Nieuwehorne en het verbouwen van de 

boorlocatie voor het verrichten van een nieuwe proefboring richting Katlijk. Er bestond de 

mogelijkheid om bezwaar te maken tegen de verbouw van de boorlocatie voor de te 

verrichten proefboring, hier hebben we geen gebruik van gemaakt.  

  

In eerste instantie heeft Vermilion alleen met het PBOude/Nieuwehorne gesproken. Pas 

later werd bedacht om ook met PBKatlijk in gesprek te gaan. Dit gesprek heeft in 

december 2015 plaatsgevonden. We hebben toen de afspraak gemaakt met Vermilion 

dat ze onze vragenlijst vooraf aan deze jaarvergadering ingevuld zouden retourneren. 

Ondanks een herhaald verzoek zijn ze deze afspraak niet nagekomen.  

 

Mocht Vermilion over willen gaan tot exploitatie dan dient er een nieuwe vergunning te 

worden aangevraagd. Dit betekent ook een wijziging in het huidige bestemmingsplan. 

Hiervoor is al een aanpassing gedaan, dat dit door kan gaan.  

Indien Vermilion een winningsvergunning nodig heeft wordt deze ook afgegeven door het 

ministerie van Economische Zaken. 

Aan deze winningsvergunningen worden, mede gezien Groningen, Oppenhuizen steeds 

meer eisen gesteld. Als voorbeeld wordt genoemd dat Vermilion landelijk stelt bij elke 

boring uit gaat van een gemiddelde bodemdaling 2%. Dit heeft bij ons de nodige vragen 

opgeroepen.  

 

We willen graag geloven dat door deze gasboringen alles goed blijft gaan in onze 

omgeving, maar we willen wel graag afspraken maken over eventuele gevolgen. 

 



Zoals; 

Wat wordt er gemeten, wat zijn de gevolgen?  

Ons gebied ligt dan tussen twee winningsgebieden (Langezwaag) in, wat zijn de 

consequenties? 

In onze regio zijn monumentale panden, met weinig à geen fundering in sommige 

gevallen.  

Afspraken maken hoe ga je om met de gevolgen? 

Uitvoeren van 0-metingen?  

Bezwaren tegen bestemmingswijziging? 

Bezwaren tegen exploitatie? 

Rol van de gemeente hierin?  

Rol van de provincie? 

 

We zijn voornemens om een commissie met deskundigen op dit gebied op te richten en 

een werkgroep die hierbij betrokken is. 

Deze commissies wellicht samen opzetten met andere buurdorpen? 

Wilko Jan doet een oproep aan de inwoners die hierbij betrokken willen zijn, zich kunnen 

melden bij PBKatlijk.   

 

Wilko Jan doet tevens een oproep aan de gemeente om kritisch te zijn ten aanzien van  

Vermilion en dat ook het College het standpunt inneemt dat er op toeziet dat Vermilion 

zijn afspraken nakomt.   

Vanmiddag is er een e-mail van Vermilion ontvangen waarin ze algemene informatie 

geven en dat ze de proefboring in Nieuwehorne willen uitstellen naar 2017, met een 

kleine kans dat deze boring wel in 2016 wordt uitgevoerd. Deze info wordt op de website 

www.katlijk.nl gezet en op Facebook.  

 

 

11 Rondvraag / wvttk 

In Mildam is er een what’s app groep voor signalering van ongenode gasten in het dorp. 

Indien er in Katlijk ook behoefte bestaat naar zo’n groepsapp, dan kan men zich melden 

bij PBKatlijk. Echter wij als PB Katlijk voelen ons niet geroepen om zo’n groepsapp op te 

zetten c.q. te beheren. Mocht hier een vrijwilliger voor zijn, dan horen we dit graag.   

 

Edmee Schepens heeft paar telefoontjes ontvangen om geld te verdienen aan 

gaswinning.   

 

Jan Dol. Vraagt of er ook een AED in Katlijk is. Indertijd zijn hier afspraken over 

gemaakt. Er is toen een AED bij het sportveld in Mildam geplaatst. In Katlijk was geen 

openbare toegankelijke geschikte plek. Bij Frans Piek was wel een AED die gebruikt kon 

worden. 

 

Jan Dol. Vraagt naar snoeiwerkzaamheden aan de Jan Jonkmanweg bij de 

uitvoegstroken.  

 

Klaas Soetendaal. De vorig jaar uitgebreid besproken ‘hengel’plantjes zijn nagenoeg 

verdwenen. De wegen zijn opnieuw geasfalteerd.   

 

Rik Visser. Vraagt of er plannen zijn voor handhaving van de 30 km zone. 

Snelheidsmetingen in het verleden hebben aangetoond dat het voornamelijk eigen 

inwoners zijn die te snel reden. Vanaf de zuidzijde van het dorp zijn er geen 

verkeersremmende maatregelen getroffen. De plantenbakken die eerder zijn geplaatst, 

hebben geen functie meer. PBKatlijk neemt het mee om hier kritisch naar te kijken. 

 

Harry Sikkema. Bij herstel werkzaamheden aan het asfalt op de Aaltjelaan en 

Bisschoplaan komt ijzer op de deklaag naar boven. Volgens Harry kan dit bij de 

betreffende aannemer worden gemeld als garantie.  

 

http://www.katlijk.nl/


Lammert Sloothaak. Verzoek aan de gemeente om de spandoeken die na de 

zomervakantie worden opgehangen voor verkeersveiligheid ‘Wij gaan weer naar school’ 

op een duidelijk zichtbare plek op te hangen.   

 

Hierop aansluitend wordt genoemd dat defecte lantaarnpalen (met nr) gemeld kunnen 

worden bij de gemeente.   

 

Traag internet. Marc Jense geeft aan dat de Gemeente hier mee bezig is om hier een 

oplossing voor te bedenken. Met de commerciële partijen is het een hele lastige/ 

ingewikkelde zaak. Gekeken wordt hoe ze dit op de juiste wijze kunnen oppakken. Ook 

gezamenlijk optrekken met meerdere dorpen.   

 

 

12  Sluiting Ledenvergadering 

Wilko Jan bedankt iedereen die zich heeft ingezet voor het dorp, Plaatselijk Belang.  

Na de pauze volgt een warm betoog voor koude winters door Jan Oostenbrug.  

 


